
 

Maryknoll Fathers’ School 

60th Anniversary Open Day – Student Ambassadors, Performers and Helpers 

 

11 January 2018 

Dear Parents/Guardians, 

The 60th Anniversary Open Day of our school will be held on 20 and 21 January 2018 (Saturday and 

Sunday). The Orchestra, Lion Dance Team, Wushu Team, and Drama Team of our school have been 

rehearsing tirelessly in preparation for their performances on this special occasion. The executive 

committee of the Student Union and student ambassadors will be assisting the reception of guests in this 

event. In addition, the executive committees of activity clubs are responsible for the game stalls and 

exhibitions. The success of the 60th Anniversary Open Day lies in the active participation of our students. 

Please encourage your child to participate in the event as a service to the school and the community. 

Details are as follows: 

Date: 20 and 21 January 2018 (Saturday and Sunday) 

Venue: School campus 

Time: 8:00 am – 5:00 pm 

 

Please sign the eNotice on or before Wednesday, 17 January 2018. For any enquiries, please feel free to 

call us at telephone number 2777 5117. 

 

  Yours faithfully, 

  

 

  Ho Lik Sang Lobo 

  Principal  

Notes to participants: 

1. Members of the School Orchestra and students assisting reception of guests should wear the winter 
school uniform or school PE uniform and be modest in their appearance. 

2. Members of the Lion Dance Team should wear the school PE T-shirt and black kung-fu shoes.  

 

 

HYY 



 

瑪利諾神父教會學校 

六十周年校慶開放日–學生大使、表演學生及工作人員 

敬啟者：本校將於一月二十日及二十一日(星期六及星期日）舉行「六十周年校慶開放日」。本校

管弦樂團、醒獅隊、武術隊、話劇組連月來勤於練習，態度認真，以期於開幕禮及才藝表演中有出

色的表現；學生會幹事、領袖生、學生大使將於是日協助接待嘉賓；而學會幹事及成員亦會負責攤

位遊戲及展覽。開放日得以順利進行，將有賴各位同學的積極參與。是次活動意義重大，請鼓勵      

貴子弟踴躍參加。現將有關詳情附列於後，敬請細閱。 

 

日期：二零一八年一月二十日及二十一日（星期六及星期日） 

地點：中學部校舍 

時間：上午八時至下午五時  

  

 請 閣下於一月十七日(星期三) 或之前簽署電子通告。如有查詢，歡迎致電2777 5117與有關

老師聯絡。 

   

  此致 

各位家長 

瑪 利 諾 神 父 教 會 學 校 

校 長  何 力 生  謹 啟 

二零一八年一月十一日 

參加者須知： 

一． 學生大使、表演學生及所有工作人員須穿著整齊冬季校服或學校體育服，並注意儀容端

莊。 

二． 醒獅隊成員須穿著學校體育上衣及黑色布鞋。 

 

HYY 

 

 

 


